
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på Interpellation (2018:15) av Jan Valeskog 
(S) till borgarrådet Joakim Larsson (M) om risken 
för BlåGrönt stopp för 1500 bostäder i 
Stadshagen 
Dnr KS 2018/1636 

 

Det är alldeles korrekt som oppositionsborgarrådet Jan Valeskog påpekar 

att frågan om planen varit aktuell länge och utretts. Lika korrekt är 

Valeskogs konstaterande av bristen på 11-spelsplaner i staden och det 

behov av ytor som finns för den viktiga fotbollsidrotten. 

 

Utvecklingen av Stadshagen ger en påtaglig förstärkning av 

stadskvaliteterna i området med många nya bostäder, verksamhetslokaler i 

bottenvåningarna, nya torg, parker och andra kvaliteter som kommer 

allmänheten till nytta och ger förutsättningar för en mer levande, trivsam 

och trygg stadsdel.  

 

Jan Valeskog ställer tre frågor och jag vill ge följande svar: 

 

Att som Valeskog hävda att det är risk för stopp av 1500 bostäder i 

Stadshagen är inte förankrat i verkligheten. Vi har ingen som helst avsikt 

att avbryta stadsutvecklingen i Stadshagen. 

 

Den grönblå majoritetens inriktning är att Fredhällsparken på 

Kungsholmen bör bevaras och utvecklas som attraktiv stadspark. 

Samtidigt bör frågan om en ny fotbollsplan lösas för att tillgodose och 

säkerställa utvecklade idrottsmöjligheter. Det uppdrag vi gett till 

exploateringskontoret är att titta på alternativa platser för en 11-spelsplan i 

närområdet, då vi anser att detta är viktigt att pröva. 
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